

**تعميم Circular**

رقم (130) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،

By virtue to the provisions of Article (3) of the Regulating Directives for Trading in Unlisted Securities at the ASE for the Year 2016, and due to the decision of the general assembly of ZHRAT ALURDON REAL ESTATE AND HOTELS INVESTMENT to cancel voluntary liquidation .

استناداً لأحكام المادة (3) من التعليمات المنظمة لتداول الأوراق المالية غير المدرجة في بورصة عمان لسنة 2016، ونظراً لعدول الهيئة العامة لشركة زهرة الأردن للاستثمارات العقارية والفنادق عن قرار التصفية الاختيارية.

Please be informed that the shares of the above mentioned Company shall be allowed for trading at the Over-The-Counter (OTC) market as of Sunday, 1/10/2017, with A floated reference price, and according to the following information:

أرجو اعلامكم بأنه سيتم السماح بتداول أسهم الشركة المذكورة أعلاه والبالغة (500,000) سهم/دينار، في سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC) اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2017/10/1، على أن يكون السعر المرجعي لسهم الشركة معوماً، ووفقاً للبيانات التالية:

الرمز الحرفي Symbol	الرمز الرقمي Code	الاسم المختصر Short Name	الاسم الكامل باللغة العربية English long Name
ZAHI	131242	زهرة الأردن ZHRAT ALURDON	زهرة الأردن للاستثمارات العقارية والفنادق ZHRAT ALURDON REAL ESTATE AND HOTELS INVESTMENT

With All Respect

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



Nader Azar  
The CEO

نادر عازر  
المدير التنفيذي

\* CC: - Jordan Securities Commission.

-Securities Depository Center.

- ZHRAT ALURDON REAL ESTATE AND HOTELS  
INVESTMENT Company.

\* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- شركة زهرة الأردن للاستثمارات العقارية والفنادق.

